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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2024/25:963 Fortsättning på Äldreomsorgslyftet

Äldromsorgslyftet är en satsning på kompetensutveckling för 
omvårdnadspersonal som infördes av Stefan Löfvens tidigare regering år 2020. 
Den nuvarande regeringen förlängde insatsen fram till 2026. I början av januari 
uppdrog regeringen åt Socialstyrelsen att dela ut medel till kommunerna inom 
ramen för det äldreomsorgslyft som den tidigare regeringen införde. Summan 
uppgick enligt budgeten för 2025 till nästan 1,7 miljarder. Något besked om 
framtida tillskott har ännu inte getts.

Dessa pengar används nu av våra kommuner, men kommunerna har redan 
börjat planera för kommande år. Med anledning av det spända ekonomiska 
läget är det mycket svårt för dem att planera. Inte blir det heller bättre av att 
projekt av den här storleken blir vilande i väntan på besked från regeringen om 
fortsättningen. Många kommuner behöver veta om nya pengar kommer att 
beviljas för att kunna planera inför 2026.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Är det statsrådets intention att fortsätta med riktade satsningar motsvarande det 
tidigare Äldreomsorgslyftet i budgeten för 2026 och därefter?

………………………………………

Jennie Nilsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-27
Besvaras senast
2025-04-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


